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The Radisson Blu Hotel lies in the heart of the German capital, directly on the 
Spree across from the Berlin Cathedral. Your tour discovering the New Berlin
begins right in the hotel lobby with the AquaDom, the world’s largest
cylindrical aquarium with 2,500 tropical fish. It is only a few steps from the
hotel to the world famous art treasures in Museum Island, to the the
Boulevard Unter den Linden, and to the exclusive shops along the
Friedrichstraße. The hotel offers 427 uniquely designed rooms and suites, a
restaurant and bar as well as a  spa area with a swimming pool, sauna, steam
bath and a 24-hour fitness room. Treat yourself to our 5-star service that
features massage and beauty treatments as well in Berlin's only hotel with an
"ocean view.” 

Das Radisson Blu Hotel liegt im Herzen der deutschen Hauptstadt, direkt an 
der Spree vis-à-vis dem Berliner Dom. Ihre Entdeckungsreise durch das neue 
Berlin beginnt bereits in der Hotellobby mit dem AquaDom, dem weltweit 
größten, zylindrischen Aquarium mit 2.500 tropischen Fischen. Vom Hotel sind 
es nur wenige Schritte zu den weltberühmten Kunstschätzen der 
Museumsinsel, zum Boulevard Unter den Linden und zu den exklusiven 
Geschäften entlang der Friedrichstraße. 427 Zimmer und Suiten in
einzigartigem Design, das Restaurant, die Bar und der Wellnessbereich mit 
Schwimmbad, Saunen, Dampfbad und 24-Stunden Fitnessraum laden zum 
Verweilen und Genießen ein. Lassen Sie sich von unserem 5-Sterne-Service 
sowie mit Massage- und Kosmetikanwendungen in dem einzigen Hotel 
Berlin's mit "Meerblick" verwöhnen. 

Radisson SAS Hotel Berlin
Karl-Liebknecht-Str. 3 10178 Berlin, Germany
Tel: +49 (0)30 23828 3620 Fax:+49 (0)30 23828 20
www.berlin.radissonsas.com 

Berlin’s Most
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Hotel
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